
Protokół Nr 32

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 25.04. 2017r.
Posiedzenie komisji trwało od godz. 900 do godz. 1120 
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisj i
3. Kłębek Krzysztof -  członek komisj i
4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
5. Misztal Mariusz - członek
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny Z-ca Wójta, p. Marcin
Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa, p. Kamil Bielecki -  Komendant Zarządu Gminnego 
ZOSP RP .
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał p. Mirosław Kuligowski powitał zebranych i 
poinformował, że tematem posiedzenia Komisji je s t :

1. Podział środków inwestycyjnych dla gminnych jednostek OSP.
2.0świetlenie ulic na terenie gminy -  rozpatrzenie podań i analiza.

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 Komendant Zarządu Gminnego ZOSP RP Kamil Bielecki przedstawił ustnie 
stanowisko Zarządu w kwestii dyspozycji zaplanowanych w budżecie gminy na 2017 r. 
środków na cele inwestycyjne dla straży.
Podjęcie ostatecznej decyzje w tej sprawie Zarząd pozostawia Komisji.
Zdaniem komisji z każdego posiedzenia Gminnego Zarządu ZOSP RP powinien być 
sporządzony protokół do którego komisja może mieć wgląd .
W toku dyskusji komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko iż podział środków zostaje bez 
zmian , a zadanie inwestycyjne które nie zostały zabezpieczone w budżecie bieżącego roku 
zostaną wydzielone z wydatków bieżących .

Ad. 2 W kwestii oświetlenia ulic dyskutowano na temat audytu który miał umożliwić 
aplikowanie o środki zewnętrzne. Na wykonanie audytu nie została podpisana jeszcze 
umowa. Pan Szerszenowicz wyjaśnił, że przebudowa linii będzie się wiązała z przebudową 
normatywną a koszt tego zadania to kwota ok. 500 000,00 zł.
Komisja zaproponowała aby zrezygnować z przeprowadzeniu audytu i wejść w wymianę 
lamp oświetlenia ulicznego.
Przewodniczący komisji nawiązując do podań dotyczących budowy nowych linii oświetlenia 
ulicznego zaproponował, aby na kolejne posiedzenie została przygotowana wstępna wycena 
kosztów z tym związanych.
Ad. 3 W sprawach bieżących Komisja zapoznała się z podaniem mieszkańców części Chajęt 
dotyczącym sprzeciwu przeciwko lokalizacji przystanku przy posesji p. Rosy. 
p. Marcinkiewicz Andrzej zapytał na czyj wniosek powstał ten przystanek.
Odpowiedzi w tej kwestii jak i na inne pytania dotyczące lokalizacji przystanków udzielił p. 
Marcin Szerszenowicz.
Na zakończenie dyskusji w powyższej sprawie Komisja udała się w teren by naocznie 
zapoznać się z przedmiotową lokalizacja.



Po dokonaniu oględzin Komisja postanowiła na najbliższe posiedzenie zaprosić 
przedstawicieli sołectwa Chajęty .
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